



Legislation Details

File #: 2011-2354 **Version:** 1

Type: Proclamation **Status:** Adopted

File created: 12/6/2011 **In control:** City Council

On agenda: **Final action:** 12/6/2011

Enactment date: 12/6/2011 **Enactment #:** 828

Effective date:

Title: NOW THEREFORE BE IT RESOLVED, that the Council of the City of Pittsburgh, Pennsylvania, and the City of Mont-Saint-Hilaire, Quebec, do hereby declare themselves to be a community of concern in their effort to meet the threat of aggressive natural gas extraction.
EN CONSÉQUENCE, Il est proposé par la conseillère Valéry Lapointe et appuyé par le conseiller Fernand Brillant que la ville de Pittsburgh en Pennsylvanie, et celle de Mont-Saint-Hilaire, au Québec, se déclarent solidaires dans leur préoccupation et leur effort à protéger leur environnement et à encourager d'autres villes à faire de même;
BE IT FURTHER RESOLVED, that the Council of the City of Pittsburgh does recognize and honor the work of Mont-Saint-Hilaire.
De plus, il est résolu que la ville de Pittsburgh reconnait et honore le travail des citoyens de la ville de Mont-Saint-Hilaire.
BE IT FURTHER RESOLVED, that the Council of the City of Pittsburgh does, hereby declare Tuesday, December 6, 2011 to be "Mont-Saint-Hilaire Day" in the City of Pittsburgh.
De plus, il est résolu que le conseil municipal de la ville de Pittsburgh déclare officiellement que le mardi 6 decembre 2011 soit déclaré "Jour de Mont-Saint-Hilaire" dans la ville de Pittsburgh.

Sponsors: Douglas Shields, All Members

Indexes: PROCLAMATION - MR. SHIELDS

Code sections:

Attachments: 1. 2011-2354.doc

Date	Ver.	Action By	Action	Result
12/6/2011	1	City Council	Adopted	Pass